
RM.0002.7.11.2015                       
PROTOKÓŁ Nr 11/2015

z XI Sesji VII kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 21 grudnia 2015 roku.

Ad. 1 - 5 
- Otwarcia  sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim  o godzinie 12.00 dokonała  

   Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska. 

-  w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

    stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady;

– Przewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła Radnym porządek obrad załączony do niniejszego

protokołu. Za przyjęciem porządku obrad opowiedziało się 14 radnych (salę opuścił Radny –

Arkadiusz Rybak); 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego

przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

Radny – Arkadiusz Rybak powrócił na salę obrad.

– na sekretarza XI sesji powołany został Radny, Pan Grzegorz Woźniak.

– Na sesję  przybyły dzieci  z  Przedszkola  Samorządowego,  które  zaśpiewały kolędę  i  złożyły

wszystkim życzenia świąteczne. Życzenia złożyła także Pani Dyrektor Biblioteki Publicznej oraz

dzieci  ze  specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Radziejowie,  które,  jak  co  roku

zbierały pieniądze dla swojej placówki oraz obdarowywały obecnych samodzielnie pieczonymi

pierniczkami.. Opiekunowie ze SOŚW w Radziejowie poinformowali, że w ubiegłym roku udało

się  im  zebrać  środki  na  organizację  2-dniowej  wycieczki  do  Warszawy.  Z  życzeniami  i

symbolicznymi upominkami własnoręcznie wykonanymi przybyły również dzieci  ze świetlicy

opiekuńczo – wychowawczej w Piotrkowie Kujawskim.

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w ostatnim czasie uczestniczył: w pracach nad projektem

budżetu  na  2016  rok,  w  dwóch  posiedzeniach  LGD  związanych  z  tworzeniem  strategii,  w

spotkaniach związanych ze zbliżającymi  się świętami,  w bieżącej  pracy Urzędu, w pracach nad

zmianami w budżecie na 2015 rok.

Ad. 7

-  Pani  Joanna Karmowska powiedziała,  że w ostatnim czasie  wykonywała następujące zadania:

uczestnictwo  w  spotkaniach  przedświątecznych  w  instytucjach  podległych  Miastu  i  Gminie

Piotrków Kujawski,  pisanie  projektów wniosków na dofinansowanie organizacji  czasu wolnego
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dzieciom podczas wakacji.

Ad. 8

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XI/72/2015 w sprawie ustalenia regulami-

nu głosowania w wyborach do sądów powszechnych..

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XI/72/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska poprosiła zespół ds. wyboru ławników o przedstawienie kandydatów na

ławników i odczytanie opinii o nich.

Informację  na  w/w temat  przedstawiła  Pani  Halina  Wawrzyniak.  Przedstawione  kandydatki  na

ławników to: Alicja Sylwia Wójcik oraz Wanda Krystyna Wiatrowska.

Radni  dokonali  wyboru  komisji  skrutacyjnej  dla  przeprowadzenia  wyborów na  ławników.  Pan

Krystian  Betliński  zgłosił  do  niej:  Grażynę  Rybicką,  Mariusza  Wojciechowskiego  oraz  Jana

Bladowskiego, którzy wyrazili zgodę na udział w pracach komisji skrutacyjnej. Radni zagłosowali

jednogłośnie  za  wyborem  do  prac  w  komisji  skrutacyjnej  osób  zaproponowanych  przez  Pana

Betlińskiego.

- Pani Joanna Karmowska ogłosiła 5 minut przerwy w obradach XI sesji na przygotowanie przez

komisję skrutacyjną kart do głosowania oraz urny.

Po przerwie:

- Pan Mariusz Wojciechowski jeszcze raz, w skrócie, zasady i sposób głosowania. 

Następnie przeprowadzono głosowanie.

- Pani Joanna Karmowska ogłosiła 5 minut przerwy w obradach XI sesji na ustalenie przez komisję

skrutacyjną wyników głosowania i sporządzenie protokołu.

Po przerwie:

-  Pani  Grażyna  Rybicka  odczytała  protokół  z  przeprowadzonych  wyborów na  ławników,  który

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  Na ławników do Sądu Rejonowego w Radziejowie

zostały wybrane: Wanda Krystyna Wiatrowska i Alicja Sylwia Wójcik.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XI/73/2015 w sprawie wyboru ławników 

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XI/73/2015 została
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przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XI/74/2015 w sprawie zbycia w trybie bez-

przetargowym nieruchomości gruntowej zabudowanej. 

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XI/74/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XI/75/2015 zmieniająca uchwałę nr 

XXXIX/219/10 Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim z dnia 26 października 2010 r. w sprawie 

zatwierdzenia planu Odnowy Miejscowości Piotrków Kujawski na lata 2010-2017 

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XI/75/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XI/76/2015 w sprawie zatwierdzenia Pla-

nów Pracy komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim na 2016 rok 

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XI/76/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XI/77/2015 uchylającej uchwałę Nr 

X/67/2015 z dnia 27 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia dopłat na 2016 rok dla wszystkich taryfo-

wych odbiorców usług odprowadzających ścieki bytowe i komunalne do zbiorczych urządzeń kana-

lizacyjnych na obszarze Miasta i Gminy Piotrków kujawski 

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XI/77/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Jolanta Zalesińska wyjaśniła, że kolejna uchwała jest związana z uchyleniem uchwały Nr

X/67/2015 przyjętym poprzednio głosowaną uchwałą. Podjęto uchwałę uchylającą z uwagi na to, że

Regionalna Izba Obrachunkowa miała wątpliwości dotyczące tego, że dotacja przedmiotowa winna

być udzielona na podstawie ustawy o finansach publicznych, a nie, jak w uchylonej uchwale, na

podstawie ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XI/78/2015 w sprawie ustalenia jednostko-

wych stawek dotacji przedmiotowej na 2016 rok dla zakładu budżetowego. 

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XI/78/2015 została

przyjęta jednogłośnie.
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XI/79/2015 w sprawie przyjęcia Gminnego

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narko-

manii dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2016 rok

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XI/79/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Jolanta Zalesińska przedstawiła uchwałę Nr 15/P/2015 składu Orzekającego Nr 9 Regional-

nej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 10 grudnia 2015 roku w sprawie opinii 

o projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2016 rok, uchwałę Nr 

7/Dpr/2015 składu Orzekającego Nr 9 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 10 

grudnia 2015 roku w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w pro-

jekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2016 rok, uchwałę Nr 

15/WPF/2015 składu Orzekającego Nr 9 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 10 

grudnia 2015 w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2016-2025. Wszystkie opinie były

pozytywne, a ich kopie stanowią załączniki do niniejszego protokołu. Pani Skarbnik przedstawiła 

również ogólne założenia do budżetu na 2016 rok. Plan budżetowy zakłada deficyt w kwocie 

3.476.757,00 zł, który zostanie sfinansowany przychodami z tytułu: wolnych środków w kwocie 

927.800,00 zł oraz zaciągniętych kredytów i pożyczek w kwocie 2.548.957,00 zł.

- Pan Slawomir Bogucki przedstawił plan wydatków majątkowych. Powiedział, że obiecuje budowę

przedszkola, dlatego też najprawdopodobniej będzie trzeba posiłkować się pożyczką. Wymienił na-

stępujące drogi i ulice przewidziane w inwestycjach: ul. Władysława Łokietka, ul. Św. Ducha, ul. 

Smołowa, ul. Sportowa (rozpoczęcie inwestycji), droga Połajewo – Złotowo, asfaltowanie 3 odcin-

ków dróg, przebudowa drogi w Czarnotce, przebudowa drogi przy ośrodku zdrowia w Nowej Wsi. 

Wymienił także inne inwestycje, do których należą: zakup działek gruntowych (ul. Smołowa), zago-

spodarowanie terenu przy UMiG w Piotrkowie Kujawskim, zakup komputerów, budowa przyłącza 

gazowego do ZSiP w Piotrkowie Kujawskim, rekultywacja składowiska odpadów komunalnych, za-

kup kosiarki samobieżnej, wymiana ogrodzenia stadionu miejskiego, dotacje celowe do przydomo-

wych oczyszczalni ścieków. Dodał, że wszelkie inwestycje są rozłożone na całą gminę.

Radni nie zgłosili pytań odnośnie przedstawionych projektów: Wieloletniej Prognozy Finansowej 

oraz budżetu na 2016 rok.

- Pan Andrzej Schmidt – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów

przedstawił opinię komisji w sprawie projektu budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2016

rok. Powiedział, że:  „Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Piotrkowie

Kujawskim, działając w oparciu o § 5 uchwały Nr XXXVIII/207/10 Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim z dnia 17 września 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały
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budżetowej,  po  przeanalizowaniu  dokumentacji  przedłożonej  przez  Burmistrza  Miasta  i  Gminy

Piotrków  Kujawski  oraz  wysłuchaniu  na  posiedzeniu  w  dniu  3  grudnia  2015  roku   ustnych

wyjaśnień Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, Pana Sławomira Henryka Boguckiego

oraz  Skarbnika  Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski,  Pani  Jolanty  Zalesińskiej,  uwzględniając

sugestie,  opinie  i  uwagi  pozostałych,  stałych  Komisji  Rady Miejskiej  tj.:  Komisji  Rewizyjnej;

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu; Komisji Zdrowia i Porządku Publicznego; Komisji Rolnictwa i

Ochrony  Środowiska;  Komisji  Statutowej  opiniuje  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2016 rok, przy jednomyślnym założeniu

komisji  Rady  Miejskiej,  że  autopoprawką  do  projektu  budżetu  zostaną  przesunięte  środki  na

wykonanie  projektu  utwardzenia  parkingu  i  zagospodarowania  terenu  wokół  Urzędu  Miasta  i

Gminy w Piotrkowie Kujawskim.”

Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że wzorem roku ubiegłego składa deklarację, że wszystkie in-

westycje rozpoczęte będą realizowane, szczególnie, jeśli chodzi o system drogowy. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XI/80/2015 w sprawie Wieloletniej Pro-

gnozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2016-2025

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XI/80/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XI/81/2015 w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2016.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XI/81/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XI/82/2015 zmieniająca uchwałę w spra-

wie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2015-2025

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XI/82/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XI/83/2015 zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2015

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr XI/83/2015 została

przyjęta jednogłośnie.
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Ad. 9

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  złożył  wszystkim  serdeczne  życzenia  z  okazji  zbliżających  się  Świąt

Bożego Narodzenia, życzył m.in. realizacji zaplanowanych zadań.

Ad. 10

- Pan Arkadiusz Szczurowski zaproponował aby uroczyste sesje Rady Miejskiej  organizować w

innej lokalizacji, np. w sali M-GOKSiR.

- Pan Grzegorz Piasecki wyraził ubolewanie nad tym, że nie udało się otworzyć nowej pracowni w

Warsztatach  Terapii  Zajęciowej  w Nowej Wsi,  mimo wszelkich  jego starań oraz  zgromadzenia

przez Radę Miejską środków na pomoc w tym celu. Złożył życzenia świąteczne w imieniu klubu

PiS oraz w imieniu wojewody i parlamentarzystów z naszego terenu.

- Pani Renata Woźniak podziękowała za podjęcie decyzji dotyczącej budowy przedszkola.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że sesja budżetowa ma dwojaki charakter. Składane na niej są

deklaracje budżetowe oraz inne – te na przyszłość. Dodał, że uważa, iż dostrzega zrozumienie ze

strony  szefów  jednostek  budżetowych.  Na  koniec  złożył  wszystkim  życzenia  świąteczno-

noworoczne.

-  Pani  Joanna Karmowska podziękowała wszystkim za rok współpracy,  który mimo jej  obaw i

stresu,  który  przynosił  dużo  wrażeń  i  emocji  związanych  z  pełnioną  przez  nią  funkcją

Przewodniczącej Rady Miejskiej, był dobrym rokiem. Podziękowała Pani Skarbnik za pracę nad

projektem budżetu.

Ad. 11

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XI sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie IX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:04

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                                     

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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